
Hei klubilaiset!  

 

Olen Ella Laattala, toisen vuoden valtio-opin opiskelija. Haen seuraavassa hallituksessa valtio-opin 

koulutuspoliittisen vastaavan pestiä. Koronafuksina olen kokenut klubin avautumisen pandemian 

jälkeen ja rakastunut entistä enemmän järjestön perinteisiin sekä etenkin sen yhteisöön. Haluankin 

nyt päästä aktiivisesti kehittämään ja ylläpitämään tätä toimintaa. Uskon koulutuspoliittisen 

toiminnan olevan paitsi haastavaa myös erittäin palkitsevaa – onhan se järjestömme ensisijaisia 

tehtäviä.     

Viimeisen puolentoista vuoden aikana olen kiinnittänyt huomiota joihinkin valtio-opin laitoksen 

haasteisiin, ja haluaisin lähteä työstämään etenkin viestintää sekä opintojen suunnitteluun liittyviä 

teemoja. Olen myös ehdottomasti toimintasuunnitelmassakin pohditun strategisemman 

koulutuspolitiikan kannalla. Minulla on hieman aikaisempaa järjestökokemusta nuorisovaltuustosta, 

ja lisäksi olen tutustunut juuri P-klubin toimintatapoihin sekä tapahtuman järjestämiseen tämän 

syksyn sillisemäntänä. Järjestelmällisenä ja sinnikkäänä ihmisenä sekä tämän kokemuksen 

siivittämänä väitän siis olevani oikea henkilö seuraavaksi kopoksi. 

Terveisin,  

Ella Laattala  

      

  

    


